



av-CE Vacuum Loader SERIES



AV series Vacuum loader automation supply material system, its purpose is to solve and reduce the labor cost and the material cost or calculated arising material deficiency. AV series Vacuum Loader is unable to mix other material to let customer confident facility. While the latest design of AV series Vacuum Loader comprise low noise, air pollution, residual, durable in high temperature, over a long period of time steady supply material ... etc.

可解決因重複搬運原料的高人工成本與缺料問題。AV 系列最新的設計具有低噪音、低污染、低殘留、耐高溫、長期穩定性供料…等特性，更可避免混入其他原料，是絕對讓客戶放心的優良設備。

pulian
PARTNER FOR THE EXPERTS

pulian

TEL : 886-4-25362656 FAX : 886-4-25365174 E-mail : pulian@ms22.hinet.net www.pulian.com

Feature

- (1) Adding a controller can control in different place.
- (2) Built in 8 programs enrich your choices.

特點

- (1) 增設遠端控制器，可以異地控制。
- (2) 內鍵 8 大程式豐富您的選擇。

Operation & Instruction 操作說明

Operation & Instruction 

 →  →  →  →  →  →  → 

F1: Auto loading, the timer can be adjusted 1 to 99 seconds. Lacking materials after 3 times will be alarmed.
 F2: After cleaning sieve, auto loading 10 times. Run to cycle. Lacking materials after 3 times will be alarmed.
 F3: After cleaning sieve, auto loading 3 times. Run to cycle. Lacking materials after 3 times will be alarmed.
 F4: After cleaning sieve, auto loading 1 time. Run to cycle. Lacking materials after 3 times will be alarmed.
 F5: Clean sieve continuously, push the button  to stop.
 F6: Edit the time to stop from 10 to 99 seconds, loading function as same as "F3". Lacking materials after 1 time will be alarmed.
 F7: Edit the time to stop from 1 to 99 minutes, loading function as same as "F3". Lacking materials after 1 time will be alarmed.
 F8: Edit the time to stop from 1 to 99 minutes, loading function as same as "F1". Lacking materials after 3 times will be alarmed.

操作說明 

 →  →  →  →  →  →  → 

F1: 自動吸料，時間可調1~99秒，缺料3次警報。
 F2: 先清網後，自動吸料10次，重複循環，缺料3次警報。
 F3: 先清網後，自動吸料3次，重複循環，缺料3次警報。
 F4: 先清網後，自動吸料1次，重複循環，缺料3次警報。
 F5: 連續清網，要停止按 。
 F6: 增設停機時間可調10~99秒，吸料功能同F3，缺料1次警報。
 F7: 增設停機時間可調1~99分，吸料功能同F3，缺料1次警報。
 F8: 增設停機時間可調1~99分，吸料功能同F1，缺料3次警報。

MODEL	機 型	AV-2CE	AV-2CE	AV-3CE
Power	馬力(HP)	1.2 HP	2.5 HP	3.5 HP
		3 φ 200-415V	3 φ 200-415V	3 φ 200-415V
Conveying Capacity	輸送能力(kg/hr)	300	350	350~400 400~480
Hopper Content	填料桶容量(lit)	10	10	10 30
Machine Size	主機尺寸(mm)	500x350x890	500x350x890	500x400x930
Hopper Size	填料桶尺寸(mm)	φ 300 x 240	φ 300 x 240	φ 300 x 240 φ 300 x 440
Machine Weight	機械重量(kg)	43	48	52
Suction Tube Diameter	吸料管尺寸(in)	1.5"	1.5" or 2"	1.5 "or 2"
Accessory	配備	Clamp Tube 管束 2" x 4 pcs Suction Tube 吸料棒 1.5" x 1pcs P.V.C Pipe 膠管 1.5" 4m x 2 pcs		

MODEL	機 型	AV-5CE		AV-7.5CE	
Power	馬力(HP)	5 HP		7.5 HP	
		3 ϕ 200-415V		3 ϕ 200-415V	
Conveying Capacity	輸送能力(kg/hr)	450~500	500~600	700~800	900~1000
Hopper Content	填料桶容量(lit)	30	60	90	150
Machine Size	主機尺寸(mm)	500x400x1020		610x500x1190	
Hopper Size	填料桶尺寸(mm)	ϕ 300 x 440	ϕ 400 x 630	ϕ 500 x 910	ϕ 400 x 1280
Machine Weight	機械重量(kg)	58		70	
Suction Tube Diameter	吸料管尺寸(in)	2"		3"	
Accessory	配備	Clamp Tube 管束 2.5" x 4 pcs		Clamp Tube 管束 3.5" x 4 pcs	
		Suction Tube 吸料棒 2" x 1pcs		Suction Tube 吸料棒 3" x 1pcs	
		P.V.C Pipe 膠管 2" 4m x 2 pcs		P.V.C Pipe 膠管 3" 4m x 2 pcs	

